
 

 

DEN NORSKE KIRKE 

Åsmarka menighetsråd 

 
MØTEPROTOKOLL 

 
Utvalg: Åsmarka menighetsråd 

Møtested: Hjemme hos Helene Stenersen 

Dato: 26.09.2024.Tidspunkt:  19:00 

Følgende medlemmer møtte: Elin Johansen, Åge Magnar Øyen, Helene Amdal Stenersen, Kristian Due, May 
Solveig Slåtsveen. 
 
Referent: Kristian Due 
 

Sak Beskrivelse Ansvar 

 
72/24 

 
Godkjenning av innkalling 

 
 

73/24 Godkjenning av protokoll  

74/24 50 års konfirmanter  

• 5 påmeldte + 3 følger pr nå. Avgjøres i neste uke, Kristian gir beskjed i løpet av 

onsdag/torsdag hvor mange det blir, og vi tar en ringerunde til de som vi har 

telefonnummer til. 

• Mat: tre snitter og karbonadesmørbrød med kake etterpå. Vi kan bestille kake på 40-

sona? Roar sjekker med 40-sona om de kan levere det. 

 

75/24 Energikostnader og felles menighetsblad 

• 2 begravelser samme dag er mulig 

• Begravelse på fredager når det er gudstjeneste på søndagen. 

• Vi ser ikke at det er aktuelt å ha gudstjenester i kirkestua eller kappellet om vinteren, 

da får det heller bli messefall. 

• Vi støtter digitalt menighetsblad i stedet for fysisk. 

 

76/24 Oppussing toalett 

• Det bør gjøres. Vi tittet på badet. Roar snakket med en snekker, og inviterer ham til 

møtet 7. november kl 18:30. 

 

77/24 Spillkveld plan 

Dato: 7. oktober.  

- De som kan. Kontoret kan fikse plakater.  

- Helene spør Pål om å lage plakater. 

- Mat: Wienerpølser i lomper og brød. Og brus og saft. 

Halloween: 

 



- Foreløpig plan: Vi lager rebusløp på kirkegården. De kan komme hit, gå til oss på 

forskjellige steder på kirkegården, og tilsutt få godteri inni kirka. 

78/24 Sangere på gudstjeneste 

• Det er stor enighet om at det er et sterkt behov for å arbeide med sang og musikk i 

Åsmarka.  

• Det oppleves som vi ikke har ressurser. 

•  

 

79/24 Lars Erlend 19:30 – Prestesituasjon 

• Orientering fra Lars Erlend. 

• Presenterer seg. Dere har ventet lenge på å få noen på plass etter sist faste 

ansettelse, og har hatt litt ustabilitet. 

• 1. forandring fra 1. jan er at det blir et prosti. 

• Det medfører at prostestillingen her forsvinner. 

• Dette er en innledende samtale. Dere får anledning til å svare på et høringsbrev fra 

bispedømmerådet etterhver. 

• Når vi kutter en prostestilling sparer vi inn selve administrasjonsdelen som prosten 

stod for. Det betyr at det står igjen en halv prestestilling knyttet Ringsaker, samt en 

halv stilling i Åsmarka.  

• Nå er vi i den situasjonen at vi har en soknepreststilling i Ringsaker, og vi har en hel 

ledig stilling som vil bli lyst ut, og som vil være knyttet til dette området. 

• Vi ønsker å rekruttere til bispedømmet. I bispedømmet vårt har vi hovedsakelig 

mange soknepreststillinger. Vi får en litt annen type søkere til disse stillingene enn til 

andre typer stillinger som kapellanstillinger som tiltrekker seg andre typer søkere. 

Da får vi ofte yngre søkere. 

• Tanken vår er at der det tidligere har vært to soknepreststillinger, ønsker vi å se på 

muligheten for å ha en soknepreststilling og en kappelanstilling. Men det er ikke 

tenkt slik at det går ut over dere. Konsekvensen av en slik endring vil være at 

soknepresten i Ringsaker og Åsmarka vil være den samme stilling, _og_ at Åsmarka 

og Ringsaker vil få en kappelan i tillegg som arbeider begge steder. Det betyr at en 

tenker litt mer sammen om ting enn tidligere. 

• En annen årsak for oss er knyttet til det at når alle er sokneprester blir det en veldig 

flat struktur. Dersom en kan ha forskjellige typer stillinger, får en mulighet til å kunne 

tenke forskjellig om arbeidsoppgaver. 

 

• Dere vil sannsynligvis få høringsbrev innen neste møte i november. 

 

80/24 Hva har skjedd siden sist? Alle 

• Samtale. 
 

81/24 Eventuelt 

• Info om ordning for gressklipping rundt graver: Kirketjener klipper ikke vanligvis tett på 
gravene. Dersom en ønsker det, koster det ekstra og en må henvende seg til fellesrådet for å 
lage avtale. 

• Kommer snart nytt tilbud på trappa, som fellesrådet avventer. Det er også snakk om 
muligheten for å bygge levegg på siden av trappa under arbeidsårosessen, men det kan gå ut 

 



over gravferder siden rømningsveien blir smalere. Vi kan eventuelt høre med kirkevergen om 
dette må opp i fellesrådet eller kan godkjennes av kirkevergen. 

• Har levert til Kirkevergen informasjon om mose på taket og fukten i kjelleren i kirkestua. Roar 
har snakket med et firma om å få til et utluftningssystem, det vil koste mellom 20.000-
30.000. Menighetsrådet vedtar: Vi kjøper systemet så raskt som mulig, og arbeidsutvalget 
for myndighet til å godkjenne utgifter for innkjøp og montering av avluftningssystem for 
inntil 30.000. Kirketjener tar kontakt med firmaet Roar har undersøkt med, og avtaler. 

• Hvordan er det med forsikring for kirkestua? Undersøkes. 

• Det er behov for å regelmessig spyle taket på kapellet og kirkestua. Det er planlagt på 
vårdugnaden. Kirketjener kan bruke arbeidstid på å være med. 

• Kirkevergen er orientert om utfordringene, og vi venter på at kirkevergen tar kontakt med 
eier av inntilliggende eiendom. 

 

 

Neste møte er 7. november kl. 18:30. 

 

 


